
P R O T O K Ó Ł N R XII/2()15 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 26 listopada 2015 roku, w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 26 listopada 2015 roku rozpoczęła się 
o godz. 14:00, a zakończyła o godz. 16:25. 

W sesji udział wzięło 15 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Witani Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, Sołtysów, P rze wo dn i czące go Rady 
Osiedlowej, mieszkańców naszej gminy, prasę, Panią Burmistrz z załogą z Panem mecenasem, 
Skarbnikiem i Sekretarzem i Radnych. 

- lista obecności gości - stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył: p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 15 - stu radnych, na stan 15 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi otrzymali na piśmie, 
czy są uwagi do proponowanego porządku. Pytań i uwag do porządku nie wniesiono. 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 

Z a - 15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 
Porządek obrad (stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

P O R Z Ą D E K O B R A D 
X I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 26 listopada 2015 roku na godzinę 14:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

1. Sprawy regulaminow e: 
b) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie ą u o r u m 
c) przedstawienie porządku sesji 
d) przyjęcie protokołu z posiedzenia X I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 29 
października 2015 roku 
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2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

3. Informacje: 
a) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

4. Stanowisko Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie kompleksowego przejęcia przez 
Celowy Związek Gmin R - X X I zadań publicznych związanych z utrzymaniem czystości 
i porządku we wszystkich gminach Związku - druk nr 1 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Łobez w zakresie objęcia 

mieszkańców Gminy Węgorzyno opieką i usługami świadczonymi przez 
Środowiskowy D o m Samopomocy w Łobzie - druk nr 2 

2. zmiany uchwały Rady Mie j skiej w Węgorzynie N r VI/3 7/2015 z dnia 26 marca 2015 
roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem. Gminy Węgorzyno - druk nr 3 

3. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Węgorzyno - druk nr 4 

4. zmiany uchwały N r XI/88/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 
października 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości -
druk nr 5 

5. zmiany uchwały N r XI/92/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 
października 2015 roku w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych - druk nr 6 

6. w sprawie zmiany Uchwały N r XI/90/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 
października 2015 roku w sprawie określenia stawek w podatku od środków 
transportowych - druk nr 7 

7. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 - druk nr 8 (projekt uchwały zostanie 
rozdany na posiedzeniu Komisji Budżetowo - Gospodarczej oraz Komisji Społeczno - Oświatowej 
w dniu 24.11.2015 r.). 

8. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015 - 2022 -
druk nr 9 (projekt uchwały zostanie rozdany na posiedzeniu Komisji Budżetowo - Gospodarczej 
oraz Komisji Społeczno - Oświatowej w dniu 24.11.2015 r.). 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

9. Zakończenie obrad. 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 29 

października 2015 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z X I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 29 października 2015 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 
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W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
W s t r z y m a ł o się - 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

2.Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o zgłaszanie się do składania 
interpelacji, proszę Radnych, Radny Szymko 

Pan Radny Jan Szymko -

1. Ja mam taką. interpelację Pani Burmistrz dotyczącą możliwości rozważenia, 
wybudowania, zamontowania dwóch lamp w Zwierzynku na kolonii. Na tej kolonii są 
dwa budynki. Jak wiemy została wybudowana ta nowa linia na cmentarz do Runowa i 
są to lampy, które wykorzystują energię słoneczną, ładnie to wygląda. Ostatnio dwie 
lampy zostały zamontowane między Siedlicami a Mieszewem, to jest teren Gminy 
Radowo Małe miejscowość Sułkowo, tam są dwa domy w odległości około 500 m. Te 
lampy już ładnie świecą. Także nie trzeba ciągnąć przewodów, gdyby była taka 
możliwość, to byłoby bardzo dobrze 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu, proszę Radna Sławska 

Pani Radna Maria Sławska -

1. proszę Państwa zmieniły się przepisy odnośnie tych ludzi, którzy odrabiają jakieś tam 
godziny pracy. Nie wiem, czy to temat na dziś czy na następną sesję, bo to dotyczy 
wszystkich sołtysów. Z tego co ostatnio rozmawiałam z Panią Olą, to tłumaczyła mi, że 
oni muszą być w ściśle określonych dniach w pracy. Może Pani Burmistrz by się 
zorientowała, może jakieś szkolenie zrobić z sołtysami, jak to się ma do tych nowych 
przepisów, tych którzy odrabiają. Tam się zmieniło bardzo, że oni muszą być w ściśle 
określonych dniach. Ci ludzie pracują, nie zawsze mogą jak my Sołtysi mamy do tego 
podchodzić? 

Pani Sekretarz - może przed sesją następną 

Pani Radna Maria Sławska - żeby jakoś, bo zmiany są duże dla sołtysów to jest takie 
troszeczkę uciążliwe i ważne nawet, żeby przyjrzeć się temu 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Radna Kata proszę 

Pani Radna Grażyna Kata -

1. Pani Burmistrz jakiś czas temu zgłaszałam na sesji, że przy ul. Runowskiej tuż za 
k o m u n a l k ą j e s t taki teren, nie wiem kto jest właścicielem miał być uprzątnięty. Tam jest 
taki bałagan i prosiłabym żeby ponowić starania, żeby właściciel posprzątał ten teren 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz kiwa głową, chyba wie 
kogo dotyczy, dziękuję Proszę Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak -
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1. na poprzedniej sesji mówiłam o drodze na cmentarz. Nic się nie zmieniło, żadnych 
znaków tam nie ma informujących o tym, że jak jadąc tą drogą m o ż n a sobie po prostu 
urwać miskę olejową. Te wyboje zaczynają się robić coraz większe, robi się 
niebezpiecznie tam suche drzewa były zgłaszane. Na pewno trzeba je wyciąć te na 
cmentarzu. Więc chciałabym po prostu teraz dowiedzieć się, w jak im terminie będzie 
przewidziany remont tej drogi, jak również usunięcie tych suchych drzew z terenu 
cmentarza w Sielsku, dziękuję 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak, Radna 

Kaczmarek 

Pani Radna Marta Kaczmarek -

1. M a m tylko taką prośbę kilka sesji wcześniej wspomniała Pani o tym, że były rozmowy 

na temat budowy obwodnicy, chciałabym żeby Pani przybliżyła jakie to są ustalenia, ze 

trzy sesje wcześniej 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Radnej, proszę Radna Kamińska 

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej -

1. j a chciałam kontynuować to, co Basia powiedziała wcześniej . W związku z tymi 

ostatnimi wichurami wszystkie cmentarze jeśli to jest możliwe, bo mamy zarządcę 

komunalkę przynajmniej o przejrzenie i podkrzesanie, łamią się rzucają się na pomniki 

a to wszystko jest drogie choćby z tego względu. A drugie to chodzi o bezpieczeństwo 

tutaj w Węgorzynie chyba do dziś tam Państwo wystąpili komunalka o usunięcie tych 

drzew dosyć dawno z wnioskiem i do dzisiaj nie wiem czy jest już jakaś odpowiedź? 

Czy przyszła decyzja o tym czy można już usunąć?. Więc bardzo proszę o 

przyśpieszenie i zajęcie się tą sprawą 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej, czy są jeszcze 

interpelacje, zapytania? proszę Radny Szyłowicz 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz -

1. Jest to co prawda okręg Pana Przewodniczącego, ale jeden z mieszkańców Brzeźniaka 

zgłosił się do mnie, że pobliska stacja kolejowa jest w ogóle nie oświetlona, droga tak 

samo jest po prostu ciemno 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Ja będę w wolnych wnioskach mówił, bo 

miałem mieszkańców na dyżurze. Dziękuję Radnemu proszę o następne interpelacje Radnych, 

jeżeli nie ma proszę o zapytania, jakieś problemy sołtysi byście mieli do Pani Burmistrz? proszę 

Pani Sołtys 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz -

1. Ja mam takie pytanie ostatnio, na dwóch ostatnich sesjach zgłaszałam zakręt z Podlipiec 
na Sarnikierz, na Kowale ten 90° tam ostatnio było robione coś tam, coś było posypane, 
ale dalej się kruszy coraz bardziej 

Tak samo zgłaszałam też dęby przy naszej posesji dostałam odpowiedź z Urzędu, że 
poszło do Agencji, ale dalej nie ma nic. Ostatnio były wichury ponad, połowa z nich 
spadła, jakby ktoś jechał. W ogóle droga nasza jest tragedia, ale ten łuk tam nie ma już 
po czym jeździć, dziękuję 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję bardzo, proszę Sołtys Cierpisz 

Pan Hero nim Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie - w Trzebawiu, droga do Mielna lustro jest 
pobite. Ja zgłaszałem to do Zarządu Dróg mówi trudny temat na tym się skończyło, pobite jest 
lustro a tam jest niebezpiecznie 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - w Trzebawiu? 

Pan Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie - tak 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o pytania jakby były, nie 
widzę. Zamykam punkt interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

3.Informacje: 

a) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - informacja Burmistrza z działalności między sesjami, 
proszę Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - z foto relacji m o ż e m y zobaczyć co w między 
czasie się wydarzyło (fotorelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

- w powiecie V I sejmik sportu Nasza Szkoła Podstawowa w Węgorzynie otrzymała tytuł 

najbardziej usportowionej szkoły w powiecie w roku szkolnym 2014/2015 

- listopad to patriotyczny praktycznie miesiąc z uwagi na Święto Niepodległości w każdej 
naszej placówce odbyły się uroczystości związane z tym świętem. Na następnych 
slajdach to zobaczymy uroczysta Msza Św. z udziałem pocztów sztandarowych, 
składanie kwiatów, zniczy i pięknie przygotowana niespodzianka przez naszych 
najmłodszych mieszkańców przez przedszkolaków, którzy każdego uczestniczącego w 
tej uroczystości obdarowywali, udekorowali symbolem patriotycznym kotylionami 
biało - czerwonymi z orłem w środku. Tutaj widzimy nasze szkoły. Na górze po lewej 
stronie Gimnazjum, po prawej szkole Szkoła Podstawowa w Węgorzynie poniżej 
zdjęcie z piękną dekoracją wykonaną przede wszystkim przez rodziców dzieci uczących 
się w szkole w Runowie Pomorskim 

- w między czasie również nasi emeryci bardzo aktywni przywracali do łask i odbierali 
na powrót Klub Hades, tam m a j ą swoją siedzibę, tam zagospodarowali te pomieszczenia 
na swoje potrzeby, są zadowoleni zarówno oni jak i ja, że możemy wykorzystywać 
nasze pomieszczenia skutecznie, prawidłowo 

- były również odwiedziny naszych maluszków przedszkolaki z naszego Publicznego 
Przedszkola w Węgorzynie odwiedzają zakłady pracy również Urząd odwiedzili i w 
ramach tego odbyło się czytanie dzieciom 

- nasza biblioteka jest również w nowej siedzibie byłej pracownik oświatowo -
kulturalnej przy gimnazjum są to zdj ęcia pokazuj ące j ak teraz j est w środku. Jest jednak 
dużo miej sca niż w poprzedniej siedzibie Panie są zadowolone, że wszystko można było 
poukładać, odświeżyły swoje półki na książki, kącik dla malucha ma swoje 
indywidualne miejsce, gdzie jest więcej tego terenu do wykorzystania przez 
najmłodszych myślę, że czytelnicy przystosują się albo przyzwyczają się do tego, że 
biblioteka jest w troszeczkę w innym miejscu, ale też w centrum miasta 

- tutaj Państwo możecie zobaczyć chodnik na cmentarzu w Mieszewie zrobiony, to 
wszystko jeśli chodzi o fotorelację 

Z pozostałych rzeczy to brałam udział: 
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- w sesjach zgromadzenia naszych związków, których gmina jest członkiem zarówno 
Związek Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego jak i Celowy Związek Gmin R - X X I w 
Słajsinie 

- byłam również na uroczystościach otwarcia warsztatów terapii zajęciowej w Łabuniu 

Gmina Resko 

- jak również brałam udział w posiedzeniu sesji Rady Powiatu, która tego samego dnia w 

tym samym miejscu miała miejsce 

- kolejne warsztaty pisania Strategii Lokalnej Grupy Działania, które teraz się odbyły 

- w sprawie Aglomeracji I , albo spraw związanych z tą inwestycją, brałam udział w 

rozprawie jak również z prokuratorem 

- byłam również, brałam udział w spotkaniu w terenie dot. sprawy mieszkańca Pana 
Tadeusza Safaryna wraz z Radnymi 

- dostaliśmy propozycję od Eski zorganizowania podczas „Lata z W ę g o r z e m " letniej 
sceny Eski w naszym mieście 

- w Urzędzie Pracy miałam kilka spotkań w sprawie utworzenia stanowiska dla osoby 

niepełnosprawnej z dotacji na ten cel 

- odbyły się odbiory dróg, na których dokonaliśmy remontu dróg z FOGR - u na 

Samikierzu, w Lesięcinie, na drodze przyjętej od Agencji 

- brałam udział w uroczystościach związanych z obchodami „Honorowego 

Krwiodawstwa" w Łobzie, ponieważ w sobotę będę u Wojewody, też z tego samego 

powodu, że miesiąc listopad jest tym mies iącem „Honorowym D a w c ó w K r w i " 

- odbyło się również w między czasie spotkanie z Prezesem Towarzystwa Przyjaciół 

Dzieci w związku z naszymi przedszkolami w Cieszynie, Mieszewie i Sielsku. Była 

pewna zmiana w projekcie dotyczyła tego, że nasze dzieciaczki w przedszkolach będą 

uczyć się języka angielskiego i rozmawial iśmy o dalszym funkcjonowaniu przedszkoli. 

Projekt już się kończy z końcem roku a przedszkola dalej będą funkcjonowały 

- również byłam w Koszalinie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich omawia jąc nasze 

potrzeby i inwestycje będące w gestii Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale na terenie 

naszego miasta 

- jeśli chodzi o inwestycje to kończy się projektowanie inwestycji Aglomeracja etap I I 
czyli sieć wod. - kan. dla miejscowości Runowo Pomorskie przede wszystkim, 
Połchowo. Kosztorysy j u ż mamy, w oparciu o te kosztorysy przygotowywane są 
wnioski aplikacyjne pod ogłaszane nabory mam nadzieję, że uda nam się pozyskać 
pieniądze i przystąpić do realizacji tej inwestycji 

- t rwa ją prace projektowe na przebudowę ul. Kopernika, po to, żeby zdążyć złożyć 
wnioski aplikacyjne zarówno do F O G R - u jak i po nowemu „Schetynówki", po to żeby 
m ó c może już w przyszłym roku przebudować, wyremontować tą drogę. Nie wiem, 
czy uda nam się w jednym etapie, czy będzie to na kilka etapów rozpisane w każdym 
bądź razie chcielibyśmy, aby ta ulica Kopernika przebiegała, tak jak tutaj Państwo 
wiecie zaczyna się zaraz za przejazdem, ale żeby ten wyjazd z tej drogi był bezpośrednio 
do drogi wojewódzkiej na Łobez za miejscowością Węgorzyno 

- składamy na bieżąco wnioski aplikacyjne, aby pozyskać jak najwięcej pieniędzy i 
środków z zewnątrz składaliśmy j u ż ki lka wniosków do Ministerstwa. W tej chwil i też 
opracowujemy kolejne związane z miejscem pamięci narodowej również odnowienie 
wyposażenie biblioteki w Runowie jak również wyeksponowanie pamiątek. Planujemy 
złożyć jeszcze jeden wniosek również do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego na odremontowanie i przekształcenie obiektu w Brzeźniaku na świetlicę. 
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Zobaczymy z jak im efektem nam się uda Ministerstwo jest na całą Polskę więc 
konkurencja może być duża, ale próbujemy na bieżąco przygotowujemy. Czy sami czy 
we współpracy ze stowarzyszeniami, bo nieraz nie możemy być liderem i 
wnioskodawcą więc się kontaktujemy ze stowarzyszeniami i wspólnie składamy 
wnioski to wszystko 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, gdyby były 
pytania w tym momencie to proszę dopytać, a w szczegółach to myślę, że przy odpowiedziach 
jeszcze się dokładnej dopytamy jak coś nie będzie jasne, nie widzę zapytań. Przechodzimy do 
realizacji porządku 

4.Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie kompleksowego przejęcia przez Celowy Związek 
Gmin R - X X I zadań publicznych związanych z utrzymaniem czystości i porządku we 
wszystkich gminach związku. 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - mamy przygotowany projekt stanowiska. 
Statut praktycznie Radni otrzymali do zapoznania się, proszę może Pani Burmistrz 
wprowadzić, dlaczego to się znalazło Pani i Pan nasz Radny uczestniczycie w R - X X I i nas 
reprezentujecie, co się wydarzyło, że chcą to przejąć 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Celowy Związek Gmin R - X X I został 
powołany, po to aby zająć się sprawami odpadów. Członkami tego związku jest 27 gmin, w 
tym nasza gmina. Zostały pozyskane pieniądze z zewnątrz i udało się wybudować w Słajsinie, 
Gmina Nowogard Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi. Do tego zakładu został przez 
Wojewodę teren naszej gminy przypisany co oznacza, że do tego zakładu muszą trafiać śmieci 
powstałe i wyprodukowane na terenie naszej gminy. Ki lka lat temu bodajże w 2012, pod koniec 
2012 roku na gminę został nałożony obowiązek powiem tak w skrócie dotyczący opłaty 
śmieciowej. Miała to być rewolucja, reforma każda gmina miała podjąć szereg uchwal 
związanych z tym tematem, wybrać odpowiednią formę, częstotliwość, sposób naliczania tej 
opłaty, wysokość ustalić, Z tymi zmianami przepisów wiązało się również temat PSZOK, czyli 
Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. Każda gmina na swoim terenie miała 
utworzyć taki PSZOK. Do PSZOK - u miały trafiać nadwyżki wytwarzane przez naszych 
mieszkańców śmieci. Wó wczas wszystkie gminy członkowskie 21 wystąpiły z taką inicjatywą, 
żeby Związek przejął na siebie te obowiązki wynikające z przepisów. W związku z tym, że ta 
sama tematyka do tego został powołany, gminy chciały żeby się tym tematem zajął. Wówczas 
już były podejmowane uchwały wyrażającą wolę i zmiany w Statucie, żeby Związek mógł to 
prowadzić i w imieniu i na rzecz gminy. Związek wówczas nie chciał, bo temat był kłopotliwy. 
Nikt tak naprawdę do końca nie wiedział jak z tym tematem sobie poradzić, jak to będzie 
wyglądało w praniu. Nikt nie miał żadnych systemów, baz danych żeby realizować ten temat, 
ale ustawowo obowiązek był na gminę zrzucony więc gmina musi sobie z tematem poradzić 
nawet, gdyby był bardzo ciężki. Państwo braliście w tym udział, bo podejmowaliście 
przygotowane przez Urząd uchwały. Zorganizowaliśmy taki system w Gminie Węgorzyno 
przygotowaliśmy stanowiska, przygotował i śmy sprzęt, bazę komputerową, całe 
oprogramowanie, zrobiliśmy bazę jakby teleadresową ona została zsynchronizowana z innymi 
ewidencjami prowadzonymi przez urząd. Udało się nam to zorganizować, myślę, że na tyle 
sprawnie i dobrze, że często na naszym przykładzie wzorowały się inne gminy, często nasze 
Panie, które pracują przy opłacie śmieciowej udzielały, że tak powiem koleżeńskich porad 
innym pracownikom z innych urzędów. Deklaracje spływały od mieszkańców tam, gdzie nie 
spływały były kontrole prowadzone tam były wezwania. Najpierw przepisy mówiły o tym, że 
nie może być inkasentów, że całą windykację powinien prowadzić urząd później z biegiem 
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czasu te przepisy ulegały większemu uelastycznieniu, później inkasentami mogli być sołtysi i 
tak jest na dzień dzisiejszy. Niemniej jednak w pewnym momencie Związek stwierdził, że on 
by się mógł za jąć tymi sprawami i przygotował zmiany do statutu, aby przejąć od gmin to 
zadanie, ale przejąć ze wszystkimi konsekwencjami i przejąć wszystkie obowiązki, czyli 
ustalenie wysokości opłat, organizowanie przetargów, wybór przewoźników, ustalenie metody 
itd. Wiem, że większość gmin, z którymi udało się porozmawiać, z którymi spotykaliśmy się 
na ostatnich zgromadzeniach w Słajsinie negatywnie się do tego ustosunkowywała niemniej 
jednak Państwo Radni powinni się w tym temacie wypowiedzieć ma jąc w dokumentach 
propozycje zmian w Statucie tego Związku, które umożl iwia ją przejęcie zadań i kompetencji 
gminy i rady gminy 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz za wprowadzenie, 
proszę Radnych o pytania, albo o jakieś wnioski. Może ja udzielę sobie głosu część Radnych 
pamięta te czasy, co żeśmy wprowadzali te wszystkie ustawy administracyjne i jakieś prawo 
jak to ma funkcjonować w naszej gminie. Wielu z nas się uczyło wtenczas jak to zrobić w tej 
chwil i to funkcjonuje lepiej czy gorzej, bo zawsze można powiedzieć, że można zrobić lepiej, 
ale my dopiero, co żeśmy się rozkręcili i przygotowaliśmy całą bazę danych i wszystko mamy 
przygotowane i mamy firmę, która odbiera śmieci, która jest podmiotem lokalnym i ta umowa 
jeszcze trwa. W tej chwil i powiem tak R - X X I chce to przejąć, gdzie jak gdyby, żeby okrzepli 
chociaż mamy jeszcze problemy, bo jeszcze będziemy miel i uchwałę, że dzisiaj jeszcze musimy 
z tymi śmieciami popracować, żeby wyjść na prostą, bo nam się śmieci nie bi lansują i w tej 
chwil i jak to wszystko jest podane mamy bazę danych mamy wszystkich R - X X I chce to 
przejąć. Tak z doświadczenia wiem, że nie będziemy mieli wpływu na stawkę, czy cenę za 
odpady za odbiór śmieci za częstotliwość tam odbywa się głosowanie Pan Radny Szyłowicz 
jest, tam Pani Burmistrz dłużej to zna. Przy tak dużej różnorodności gmin i potencjale 
mieszkańców Węgorzyna i Świnoujścia to porówna jmy Wol in i inne miejscowości. Tam te 
interesy to pewnie będą się przekładały niewspółmiernie, a mamy tylko dwa głosy na walnym 
i na dzisiaj oddać tak z marszu nie znając naszej przeszłości, ale w ogóle cen śmieci to co będzie 
powiedzmy za dwa lata to ja bym tak szybko nie wchodził i ten statut, to ja to powiem to 
pierwsza wersja. Myślę, że po k i lku walnych to nasz Radny i Pani Burmistrz to tam trzeba 
dopracować, bo to jest tak niedawno była zmiana władzy tam wielu burmistrzów się zmieniło, 
tam wiele osób weszło, a Zarząd i te władze Słajsina R - X X I to się teraz szybko przejmie i będą 
decydować, tak jak decyduje się w cenie wody. M y na tej sali nie zgadzamy się z ceną wody, 
uchwały nie podejmujemy nie przyjmujemy ceny wody a cena i tak wchodzi. Ze śmieciami 
m o ż e być podobnie, a jak życie znamy i wielu zna stawka nigdy nie będzie niższa tylko ile 
będzie wyższa jak wprowadzaliśmy, to już była stawka duża, bo mieszkańcy płacili 
indywidualnie jeszcze wtenczas mniej, ale wtedy te śmieci były wywożone tylko na wysypisko. 
W tej chwil i sam się zastanawiałem, dlaczego te śmieci tak zdrożały aż na 11,50 tzw. segregacja 
jako człowiek tych śmieci robimy dużo i tak. Kto był z nas w Słajsinie to te hałdy, aż przerażają 
ile my jako człowiek tworzymy tych śmieci. Te koszty sortowania podwyższa ją i te transporty, 
wożenie. Kończąc ja nie jestem za przejęciem tego zaproponowanego statutu, ale poproszę o 
głos w dyskusji pozostałych Radnych, dziękuję. Proszę, żeby nie było uwag to Radny Szymko 

Pan Radny Jan Szymko - tak się składa, że przez kilka kadencji byłem delegatem do R - X X I 

jak to powstawało, że tak powiem. Niektóre gminy wstępowały, występowały z tego Związku 

było różnie. N a dzień dzisiejszy to jest tak, że jest to solidna f i rma rozbudowana z porządnym 

zapleczem tam są Prezesi, czy Zarząd którzy sporo zarabiają krótko mówiąc a to się opiera 

niestety o nasze składki, które płacimy, wszystkie gminy płacą. Jak to się zaczęło teraz 

porządnie kręcić to stał się to konkretny interes i też jestem przeciwny, żebyśmy przyjęli 
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propozycję tego Statutu, który wszyscy otrzymali dlatego, że tak jak przedstawiła Pani 
Burmistrz, Pan Przewodniczący nie będziemy mieli wpływu na nic. Na dzisiaj wysypisko 
śmieci, w Kraśniku jest zrekultywowane, czyli mamy jeden kłopot z głowy zostało to zrobione 
z funduszy temat załatwiony, ale jak Przewodniczący podkreślił póki się czegoś przez ten okres 
nauczyliśmy no to jestem za tym, żeby tutaj nasz lokalny przedsiębiorca nie wymieniając go, 
ale robiło to co do tej pory, bo myślę, że robił to dobrze. Chociaż będziemy mieli na takie rzeczy 
w p ł y w 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu Szymce, Radny 
Szyłowicz proszę 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - jak chciałem tylko dodać na temat treści propozycji tego 
Statutu otóż dla. naszych Radnych dla nas Radnych urząd opracował bardzo dobrze ten projekt 
Statutu z tego powodu, gdyż umieścił także akapity, które zostały usunięte. Będąc na sesji w 
Słajsinie wszyscy delegaci i burmistrzowie otrzymali nowy Statut, ale w tym Statucie nie są 
ujęte treści obowiązujące do tej pory, co dla nas radnych było bardzo rzeczą kłopotliwą, bo nie 
wiedzieliśmy co było przedtem i nie było do czego się odnieść. Podejrzewam, że to działanie 
było intencjonalne, gdyż wielu nowych radnych, wielu burmistrzów' nie będzie wiedziało jakiej 
treści Statut był poprzednio, dziękuję 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu, może bym teraz 
poprosił o stanowisko komisji, które wypracowały 

Pan Zbigniew Białek Prze wodn iczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje 
wnioskują o wpisanie w pierwszym akapicie w wykropkowanym miejscu „negatywnie", po 
czym komisje projekt stanowiska zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję, jeżeli nie będę widział pytań, czy 
dyskusji w tym temacie dalej to przejdziemy do głosowania, nie widzę. Jest wniosek komisji, 
aby w tym wykropkowanym miejscu wpisać „negatywnie" przeczytam Stanowisko nr 3/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie kompleksowego 
przejęcia przez Celowy Związek Gmin R - X X I zadań publicznych związanych z utrzymaniem 
czystości i porządku we wszystkich gminach związku. Rada Miejska w Węgorzynie 
negatywnie opiniuje przedmiotowy projekt zmian do Statutu, których celem jest kompleksowe 
przejęcie przez Związek zadań publicznych związanych z utrzymaniem czystości i porządku 
we wszystkich gminach Związku oraz dostosowania obecnych zapisów Statutu do aktualnych 
uwarunkowań organizacyjno - prawnych. Projekt zmian do Statutu Celowego Związku Gmin 
R - X X I stanowi załącznik nr 1 do niniej szego stanowiska. Czy są wagi do tego proponowanego 
stanowiska, kto jest za przyjęciem stanowiska w brzmieniu jak przed chwilą przeczytałem? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Za - 15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

P r z e w o d n i cz ą cy Rady Miejskiej - stwierdzam, że jednogłośnie stanowisko zostało przyj ęte 

negatywnie opiniuje projekt zmian 

Stanowisko nr 3/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 listopada 2015 roku 
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w sprawie kompleksowego przejęcia przez Celowy Z w i ą z e k Gmin R - X X I zadań 
publicznych związanych z utrzymaniem czystości i porządku we wszystkich gminach 
Związku 

(stanowisko stanow i załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

5.Przyjęcie uchwał w sprawie. 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 
G m i n ą Ł o b e z w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Węgorzyno opieką i usługami 
świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Łobzie, to jest projekt uchwały na 
druku nr 2 proszę o pytania o dyskusję. Może Panią Burmistrz wywołam, bo to porozumienie 
to trochę tak zawsze ciężko wychodziły zawsze się kończyły czymś tam uzasadnienie jest co 
prawda kompletne powinno stanowić wystarczająco 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja się nie uchylam od odpowiedzi, ale mamy 
Panią Kierownik OPS - u więc może bardziej merytorycznie temat zna. Ja tylko powiem, że 
do tej placówki uczęszczają nasi mieszkańcy my dofinansowujemy ich dowóz. Tam pięć razy 
w tygodniu pięciu mieszkańców korzysta z działalności tej placówki, ale może Pani Kierownik 
szczególnej przedstawi temat 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - tak obecnie pięciu 
mieszkańców jest z niepełnosprawnością intelektualną w różnym stopniu i tam uczestniczą od 
godz. 8:00 - 15:00, uczestniczą w zajęciach różnego typu i tam się spełniają i z tego co wiem 
są zadowoleni. Jest to w tej chwil i pięciu mieszkańców czworo mieszkańców jeździ j u ż od 
k i l k u lat chyba 2008 - 2009 rok jak były te osoby przekonywane do uczestnictwa, bo 
dotychczas siedziały w domu i w zasadzie nie miały co ze sobą zrobić. W trakcie warsztatów 
terapii za jęciowej które były utworzone są właśnie tymi placówkami, które dzięki pomocy 
specjalistów pracują z tymi ludźmi i organizują i m ten czas i pomaga ją się i m realizować. 
Dlaczego temat wynikł w tej chwil i , ponieważ Środowiskowy D o m Samopomocy w Łobzie, 
który istniał od 2004 roku był w strukturach Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy a w związku 
z tym, że pojawiły się zmiany w przepisach i te środowiskowe domy istniejące w strukturach 
OPS - u musiały zostać wyodrębnione jako samodzielne placówki. W związku z tym zostały 
wyodrębnione w zeszłym roku i te przepisy muszą być dostosowane. Także ten Środowiskowy 
D o m Samopomocy w Łobzie istnieje jako odrębna placówka, ma swojego Kierownika, ma 
księgowość, tak jak każda placówka tego typu i muszą te proceduralne sprawy zostać 
uregulowane. Jest rozporządzenie Prezesa Rady Ministrów t j . w uzasadnieniu i zgodnie z tym 
rozporządzeniem takie procedury muszą być. Jeżeli w gminie nie ma możliwości stworzyć 
takiego Środowiskowego Domu Samopomocy, a to jest też uwarunkowane ilością 
mieszkańców, bo musi być nie mniej niż 15, a nie więcej niż 60. Naszych mieszkańców jeździło 
4, w tej chwil i 5 także nawet gdybyśmy chcieli tu w gminie stworzyć taki dom oczywiście z 
dotacji to nie mielibyśmy tego składu. W związku z tym, że w Łobzie on istnieje, jest stworzony 
i ościenne gminy też przysyłają swoich mieszkańców, dlatego konieczność jest zawarcie tego 
porozumienia na podstawie, którego są ustanowione procedury jak kto kieruje, kto wydaje 
decyzje i na jakich zasadach jest ta osoba umieszczana. Gmina nie ponosi odpłatności za pobyt 
naszego mieszkańca w tym Domu Pomocy chociaż jak koniecznie chce to jest interpretacja 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, że gminy m o g ą wnosić swoje opłaty, ale nie są zobowiązane. 
Także tak jak Pani Burmistrz wspomniała na korzyść mieszkańca jest to, że nasza gmina 
zakupuje bilety miesięczne tej osobie i to jest pomoc gminy dla tych osób 
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Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są pytania? B o j a będę miał, 
ale najpierw Radnych poproszę. Radny Szymko chyba też poprzez mnie takie pytanie w tej 
chwil i całość jest finansowana z budżetu państwa i tak jak Pani powiedziała optymistycznie, że 
tak jest do tej pory. Na tej sali to już żeśmy tyle rzeczy przeżyli to jest finansowane przez Skarb 
Państwa do jakiegoś czasu a potem się wprowadza 50 % gminy, a potem przejdziemy, że gminy 
będą to f inansować z własnych środków. Nie wiem na te szkolenie to Pani Burmistrz jeździ 
przy tym naszym budżecie krajowym to tam jakie są widoki, że będziemy dalej płacić? Czy 
uchwałę podejmuje na teraz, chyba na teraz, bo tak głęboko to nie ma, co wchodzić. Trzeba 
mieć tą świadomość, że tak kiedyś było z dodatkami mieszkaniowymi wszystko daje Skarb 
Państwa i tych dodatków mieszkaniowych było dużo później stopniowo schodziło w tej chwil i 
płaci gmina z własnych funduszy tylko kryteria są podobne. To jest taka moja wątpliwość 
chociaż projekt uchwały jest jednoznaczny, czy są pytania jakieś? proszę Pani Kierownik 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - ja odpowiem uchwała jest, że 
wyraża się zgodę na zawarcie porozumienia. Burmistrz zawiera porozumienie treść 
porozumienia będzie jeszcze konsultowana z Gminą Łobez. To co zostanie zawarte w 
porozumieniu i tak będzie zawarte, że ten koszt uczestnictwa gmina nie ponosi, że to jest z 
dotacji 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę bardzo Pani Burmistrz, bo my już 
te porozumienia żeśmy przerabiali 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - porozumienie oczywiście widziałam i tak 
jak jest w uzasadnieniu napisane jest skonstruowane i zabezpieczone, że my nie ponosimy 
żadnych kosztów związanych z funkcj o no wani em, ponieważ jest to dotowane. Intencja 
Przewodni czącego była taka, że my nie jesteśmy pewni stanu prawnego na dzień dzisiejszy i 
nie jesteśmy w stanie przewidzieć co odgórnie nam, i w jakim zakresie zostanie na nas 
nałożone. M y nie jesteśmy w stanie przewidzieć i nie wiemy czy się nie zakończy jak z innymi 
pomysłami, że jak stypendia szkolne ale dajemy 80 a 20 gmina. Więc nie wiemy jakie będą 
dalsze losy my po prostu lawirujemy między tymi przepisami, które co chwile na nas są 
spuszczane z góry tak lawirujemy, żeby je wypełnić i zgodnie z n imi działać, ale działać tak, 
żeby nie narażać na dodatkowe koszty naszych mieszkańców 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - Dziękuję to wypowiedziane publicznie to 
te zagrożenia zawsze nad gminą są, czy są jeszcze jakieś pytania, czy dyskusja przy projekcie 
tej uchwały? Proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodn iczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 2 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - nie ma pytań, przechodzimy do 
głosowania, kto jest za przyjęciem uchwały w treści jak na druku nr 2? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/95/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Łobez w zakresie 
objęcia m i e s z k a ń c ó w Gminy Węgorzyno opieką i usługami świadczonymi przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Łobzie 
(uchwala stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy przy projekcie uchwały na druku 
nr 3 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie N r VI/37/2015 z dnia 26 marca 
2015 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Węgorzyno t j . projekt uchwały na druku nr 3, proszę Panią Burmistrz o 
wprowadzenie 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to jest taki projekt uchwały kosmetyczny, 
mamy p o d j ę t a uchwałę ale w między czasie następuje sprzedaż lokali na rzecz na jemców. W 
między czasie udało się zaadoptować lokal po A D M na lokal mieszkalny i chcemy wprowadzić 
te zmiany i zaktualizować tą uchwałę o zmiany, które w między czasie nastąpiły 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są pytania do projektu 
uchwały? nie widzę. Proszę o stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - jeszcze raz zapytam czy są pytania? Nie 
ma. Przechodzimy do głosowania kto z Radnych jest za podjęciem w treści jak brzmi uchwała 
na druku nr 3, kto jest za? 

W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przew odniczący Rady Miejskiej - uchw ała została podjęta 

Uchwała Nr XII/96/2015 
Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie zmiany uchw ały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr VI/37/2015 z dnia 26 marca 
2015roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - u chwała na druku nr 4 w sprawi e 
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Węgorzyno, projekt uchwały na druku nr 4 to może Panią 
Burmistrz proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - jest to bardzo ważny temat, ponieważ 
Państwo wiecie, że niektóre nieruchomości chcielibyśmy przejąć z zasobów Agencji 
Nieruchomości Rolnych nie m o ż e m y tego przejąć nieodpłatnie, jeśli nie poczynimy pewnych 

Strona 12 z 30 



zmian w takim dokumencie nazwanym Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy naszej. Więc myślę, że już jest odpowiedni czas, żeby przystąpić 
do opracowania zmiany i zaktualizowania tego studium przede wszystkim właśnie pod te 
potrzeby. Będzie to za sobą pociągało konsekwencje finansowe. Zlecenie i opracowanie takiego 
nowego studium to są kwoty rzędu 100 paru tys. W projekcie budżetu na 2016 rok Państwo 
Radni na pewno odnajdą, że zabezpieczyliśmy stosowną kwotę 100.000,00 zł na ten cel, 
dziękuję Pani Burmistrz 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do projektu tej uchwały? 
Proszę Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak - chciałam się zapytać do kiedy m o ż n a takie wnioski składać 
do Państwa jeżeli chodzi o takie zmiany Studium? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - wnioski można składać na bieżąco, ale 
procedura uchwalania nowego studium przewiduje konsultacje społeczne, przewiduje 
wyłożenie projektu studium i wtedy jeśli wcześniej ktoś tego nie uczynił wtedy jest jak 
najbardziej właściwy moment, ale jeśli ktoś wie, że takie ma potrzeby czy widzi, że takie 
potrzeby są na terenie naszej gminy to bardzo prosimy o składanie od razu 

Pani Radna Barbara Górniak - to do kiedy można składać? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — w tej chwili można składać a do kiedy to 
mówię ten ostatni moment nastąpi przed podjęciem uchwały na pewno nie wcześniej niż można 
powiedzieć kilkunastu miesiącach nie wiem czy to się uda do końca 2016 roku. Nie chciałabym 
powiedzieć, bo to zależy od prac projektowych tak ja mówię, że cala już procedura związana z 
uchwalaniem nowego studium przewiduje wyłożenie i to wtedy będzie ostatni moment kiedy 
on nastąpi czy w październiku czy w listopadzie 2016 czy może w styczniu 2017 tego na tym 
etapie nie wiem jeszcze nie mamy wybranego, bo dopiero zaczynamy temat i od Państwa 
dzisiejszej decyzji będzie zależało, czy będziemy dalsze kroki w tym kierunku podejmować i 
czy będziemy wybierać wykonawcę. Czy może w przetargu jeżeli takie szacunkowe będą 
kwoty, a dopiero wtedy możemy wiedzieć ile taki projektant potrzebuje czasu na 
przygotowanie dokumentów 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz jeszcze radna 
proszę 

Pani Radna Barbara Górniak - jeszcze mam pytanie w j a k i sposób będzie informowane o tym 
społeczeństwo Gminy Węgorzyno, że takie studium jest rozpoczęte? Bo może będzie taka 
osoba, która będzie takie zmiany chciała nanieść w jaki sposób będzie to informowane? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja już od wielu sesji informuję, że do tego 
się przymierzamy, że proszę składać, że na bieżąco są składane. Oprócz sesji na BIP - ie na 
naszych stronach internetowych też są informacje, oprócz tego Sołtysi i nasi Radni też m a j ą 
prawo tą informację rozpowszechniać, A procedura też przewiduje wyłożenie i umieszczenie 
informacji o tych działaniach w odpowiednich mediach czy środkach przekazu 

Pan Jan Mazuro Przewodu iczący Rady Miejskiej - proszę Pani Sekretarz 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - uważam, że lepiej wcześniej składać wnioski nawet 
już za miesiąc czy za dwa po to, że jak wyłonimy iirmę, która będzie opracowywała, po to żeby 
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wprowadzała te wszystkie proponowane zmiany inaczej oceniała i wprowadzała, że w 
momencie wyłożenia do konsultacji, żeby Ci wnioskodawcy obecni lub Ci co byl i w ubiegłych 
latach, bo takie wnioski też mamy mogli przyjść i sprawdzić czy zostały ujęte, bo jak zostawimy 
to wszystko na ostatnią chwilę mówię Ci, co będziemy wnioskować jak będzie robiony projekt 
zmiany studium do konsultacji będziemy nanosić zmiany wydłuży to nam procedurę, bo trzeba 
będzie na nowo dokonywać wpisów w opisie i zaznaczać terenów na mapach. A tak jak Pani 
Burmistrz m ó w i ł a to dopiero procedura takie wstępne terminy, jak będziemy mieli f i rmę która 
będzie dokonywała zmian 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - tylko dodam, że już pracownicy prowadzą 

ewidencję i wpisują tam wszystkie tematy, które po drodze się wyłonią, lub o których 

wiedzieliśmy, że trzeba uwzględnić 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Radna Sławska 

Pani Radna Maria Sławska - może po prostu krótkie ogłoszenie byśmy, j eżeli będzie to jeszcze 

przed tymi zmianami, żeby po prostu już, że przybliżamy się do takich zmian, ktoś kto jest 

zainteresowany to czasami czyta 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ale będą 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze te wszystkie uwagi uważam, że 

trzeba wypowiedzieć, bo to się czasami przejdzie i się zapomni, ale myślę, że tych informacji 

będzie dostatek. Tylko, żeby zgłaszali Ci wszyscy potencjalni nie na ostatnią chwile tylko 

wcześnie j . Radny Zieliński 

Pan Radny Mariusz Zieliński - Pani Burmistrz te studium zawsze tak piszą w opracowaniach, 
w zezwoleniach od gminy mamy, że należymy w strefie obszarze „Natura 2000", czy to jest od 
nas niezależne, czy mamy to narzucone, czy nam się to opłaca? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to nie my możemy to zmienić, to jest 
odgórnie po prostu na mapach nanosimy, zaznaczamy 

Pan Radny Mariusz Zieliński - czy my mamy z tego jakieś korzyści? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - tak mamy atrakcyjność 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - tak mamy dodatkowe 

Pan Radny Mariusz Zieliński - chodziło mi bardziej o takie inwestycyjne sprawy, czy nas to 
nie hamuje pod tym względem jako gminy? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - nie wręcz rozwija obecne nabory, które maja ruszyć 
2014 -2020 tereny leżące w „Naturze 2000" dostają 2 pkt dodatkowe za ocenę wniosków 
inwestycyjnych 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to muszę jeszcze doprecyzować, że tak jak 
k i j ma dwa końce i tak ten temat bycia w „Naturze" . Jest to też blokada przy rozwijaniu gminy 
lub inwestowaniu, ponieważ każda decyzja musi być poprzedzona uzgodnieniem z Regionalną 
Dyrekcją Ochrony Środowiska R D O Ś - em nakładane są wręcz analizy środowiskowe. Jak 
dana inwestycja będzie wpływać wydłuża to proces inwestycyjny to są te minusy i o nich też 
trzeba pamiętać. Pani Sekretarz powiedziała o jednych plusach, ja chciałam jeszcze wzmocnić 
drugie plusy, że inwestycja wod. - kan. na teren Połchowa i Runowa przede wszystkim nie 
mogłaby uzyskać aprobaty przy sięganiu po środki unijne, ponieważ normalnie nie będąc w 
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„Naturze 2000" wymagany jest przelicznik 120 mieszkańców na kilometr budowanej sieci, ale 
jeśli teren gminy jest w jakimś obszarze chronionym a „Natura 2000" jest tym obszarem 
chronionym więc ten wskaźnik może być tylko 90 osób na kilometr budowanej czy 
projektowanej sieci u nas jest 104. Więc gdybyśmy nie byl i w „Naturze" nie moglibyśmy sięgać 
po unijne pieniądze 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję jeszcze był sołtys Żybort proszę 

Pan Seweryn Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - ja już uzyskałem odpowiedź dziękuję 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały an druku nr 4 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję przechodzimy do głosowania 
projektu uchwały na druku nr 4, kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu w treści jak jest na 
druku nr 4? 

W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przew odniczący Rady Miejskiej - uchw ała została podjęta 

Uchwała Nr XII/97/2015 
Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w spraw ie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarow ania przestrzennego Miasta i Gminy Węgorzyno 

(uchw ała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały N r XI/88/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 października 
2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - szczerze nie wiem dlaczego takie przepisy 
wprowadzili to jest odgórnie. Weszły w życie przepisy mówiące o nowym rodzaju obszarów, 
do których należy przypisanie odpowiedniej stawki podatku. Do tej pory tego rodzaju pozycji 
w podatkach nie było zostały wprowadzone z przypisaniem kwot 3,00 zł jest to maksymalna 
kwota za m 2 Do Państwa należy decyzja jaką stawkę zaproponujecie chciałabym powiedzieć, 
że na dzień dzisiejszy na terenie gminy nie ma takowego obszaru, który by podlegał pod ten 
zapis i tą nową stawkę uchwaloną przez Państwa. Niemniej jednak nie jesteśmy w stanie 
przewidzieć, do czego przepisy nas zobowiążą, i czy czasem nie będziemy musieli wyznaczać 
jakiś obszarów rewitalizacyjnych na terenie naszej gminy 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są jakieś 
pytania? Proszę o stanowisko komisji 

Pani Radna Barbara Górniak - ja mam pytanie jaka jest definicja obszaru rewitalizacji? bo 
nie wiem 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - rewitalizacja 

Pan Radny Mariusz Zieliński - odnowienie, modernizacja 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - kto odpowie? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - definicj i jako takiej nie ma, ale są to obszary 
zdegradowane pod względem przemysłowym, ale również i społecznym. Czyli tak jak 
m ó w i ł a m obszary kopalniane, powojskowe, popegerowskie te społeczne to już w ogóle 
definicj i nie ma ale czytałam to, że gdzie jest duże ubóstwo w danym rejonie to jest ta ekonomia 
społeczna, którą m o ż n a byłoby wytworzyć, żeby cokolwiek działać na tym obszarze 
zdegradowanych to potrzebny jest taki twór jak program rewitalizacji. To jest znowu takie 
opracowanie bardzo strategiczne, które poprzez analizę, ankiety na terenie danej gminy 
diagnozuje jakie są bolączki i słabe strony i wpisuje w ten program rewitalizacji, co może 
podlegać polepszeniu ogólnie warunków na tym obszarze właśnie wtedy będzie wykazane czy 
to ta ekonomia społeczna czy adaptacja czy wokalizacja jakiś obiektów, które są 
niezagospodarowane to jest zróżnicowane od danego terenu 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Sekretarz, proszę Panie 

mecenasie 

Pan Jerzy Adamiec radca prawny - ja tylko chciałem dopowiedzieć, że generalnie te obszary 

są powiązane z ustawą o rewitalizacji one dopiero muszą wyznaczone po stosownej procedurze 

i uchwale Rady Miejskiej jeżeli takowe w ogóle się miałyby pojawić. Dopiero wówczas 

miałoby jakiekolwiek zastosowanie użycie tej stawki j aką mamy, ale formalnie rzecz biorąc 

trzeba w uchwale przewidzieć. Natomiast w całym kraju Rada Gminy te uchwały nie m a j ą 

zastosowania, bo nikt nie zdążył wdrożyć tej ustawy 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Pani Radna 

Pani Radna Górniak - czy na obszary objęte rewitalizacją mogą być np. jak u nas jest pałac w 

Sielsku z całym tym zapleczem parkowym to jest obszar, który mógłby być objęty pod 

rewitalizację? Drugie pytanie za przejazdem kolejowym gdzie kolei już nie ma jest tam 

powierzchni powyżej l h nawet więcej, gdzie kiedyś było wysypisko śmieci a teraz jest nie 

wiadomo co czy takie obszary? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - naprawdę nie jestem w stanie powiedzieć, czy to są 
takie obszary, bo tak jak mówiłam planistyczne działania, które w końcowym etapie będą 
określały i nazywały te obszary to są tak jak mówię konsultacje i badanie terenu przez 
specjalistów. Ja nie jestem w stanie powiedzieć, czy to będzie obszarem podlega jącym 
rewitalizacji, to jest procedura bardzo długa. Tu jest fachowa wiedza specjalistyczna nawet nie 
wiem, kto mógłby się tego podjąć na terenie naszego obszaru okalającego gminę nie spotkałam 
się z czymś takim, że były uchwalane plany rewitalizacyjne 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dzi ękuj ę Pani Sekretarz, proszę Pani Rad na 

Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak - będę drążyła temat, ponieważ mamy uchwalić stawkę za m 2 

rewitalizacja, czyli odtworzenie do stanu faktycznego ze względu na to, że zostały 

zdegradowane. Więc ja dążę do tego, że powinna być jak najniższa stawka tak też to rozumiem 

tudzież mamy podjąć uchwałę dotyczącą więc musimy znać definicję tego znać dogłębnie 

dopóki nie znamy to co mamy uchwalać. Dlaczego podjęłam akurat ten dawny park przy pałacu 
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w Sielsku, ponieważ tamte tereny są rzeczywiście zdegradowane, bo różne rzeczy tam działy 
się, będziemy uchwalali stawkę pod ten obszar to tak troszeczkę dziwne dla mnie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Pani Burmistrz proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - pewno zasadne byłoby objęcie powiem 
inaczej zajęcie się tematami tam gdzie są parki podworskie. Tam gdzie są tereny 
popegeerowskie tym byśmy chcieli się zająć parkami pomału się zajmujemy. Tu przy tej 
uchwale przy tym temacie proszę dogłębnie doczytać, co jest dalej w tym sformułowaniu to 
jest teren, dla którego plan miejscowy itd. my nie mamy Planów Miejscowych mamy tylko dwa 
nad jeziorem w Cieszynie i nad jeziorem w Węgorzynie. Z jednej strony zresztą Państwo już 
podjęliście uchwalę, że przystępujemy do zmiany studium więc plan to jest dalsza 
konsekwencja może być prędzej niż studium. Plan to też jest planistyczny dokument którego 
opracowanie trwa też około roku albo ponad więc ja myślę, że to nie zaistnieje 

Pani Radna Barbara Górniak - ale Pani Burmistrz my nie mamy takich terenów, nie wiadomo 
jakie te tereny będą i ja mam podejmować decyzje o stawce dla mnie to jest abstrakcją 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są jeszcze inne głosy w 
dyskusji, proszę Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja jeszcze tylko chciałam uspokoić Radną i 
podać przykład na poprzedniej sesji pociejmowaliśmy uchwałę o innych stawkach podatku i np. 
podatek od nieruchomości i Państwo mieliście taki materiał pomocniczy, gdzie były 
wyszczególnione te pozycje jak się nazywają za które to grunty, budynki, obiekty i była podana 
podstawa opodatkowania czyli ilość metrów kwadratowych, czy sztuk, czy wartości w jakiej 
się zna jdu ją na terenie naszej gminy, od których ten podatek będzie się naszej gminie należał i 
np. jest taka pozycja budynki związane w zakresie obrotu k wal i f i ko walny m materiałem 
siewnym. Uchwaliliście Państwo stawkę, bo tego wymaga prawo, a takowych podmiotów do 
zastosowania tej stawki nie ma na naszym terenie i nie wiem, czy w ogóle kiedykolwiek były 

Pani Radna Barbara Górniak - bo, gdzie indziej znajdują się takowe obiekty 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale słuchajcie nawet Wrocław mając całą starówkę w 
programie rewitalizacji i inne duże miasta odnawiają te obiekty to są tylko te obiekty nie tylko 
gminne, ale również obiekty właścicieli tych kamienic, czy nieruchomości to już taka 
rewitalizacja typowa budynków 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze to jak nie ma więcej głosów w 
dyskusji to zamykam ten punkt. Proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje 
wnioskują o wpisanie w § 1 w wykropkowanym miejscu kwotę „1,00", po czym komisje 
proj ekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję przechodzimy do głosowania, 
projektu uchwały w treści jak jest na druku nr 5 w § 1 pkt g z przepisami prawa budowlanego 
1,00 zł od m 2 powierzchni na wniosek komisji, kto jest za przyjęciem projektu uchwały z 1,00 
zł od n r , kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Za - 1 2 
Przeciw - 0 
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W s t r z y m a ł o się - 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/98/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/88/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 
29 października 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie 
zmiany U c h w a ł y N r XI/92/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 października 2015 
roku w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo to jest konsekwencja 
poprzedniej uchwały ta zmiana została dodana do wzoru zmiany deklaracji i informacji 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodn iczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Radnych jest za przyjęciem 
uchwały w treści jak jest na druku nr 6? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchw ała Nr XII/99/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/92/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 
29 października 2015 roku w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 
i deklaracji podatkowych 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały N r XI/90/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 października 2015 roku w 
sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych, projekt uchwały jest na 
druku nr 7. Pani Burmistrz czy Pani Skarbnik ? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo wkradł się nam pewien 
błąd stawki nie mogą być wyższe niż Minister ogłosił i my staramy się mieć na tym najniższym 
poziomie. Niemniej jednak projekt uchwały był przygotowany zanim się ukazało, a pracownik 
merytoryczny już później był nieobecny w tym czasie i nie mógł tego przypilnować od 
momentu wysłania do Państwa materiałów do momentu podjęcia uchwały wkradł się ten błąd 
polegający na tym, że w jednej pozycji tu gdzie Państwo m a j ą w załączniku 2.396,00 zł. 
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Podjęliśmy na poprzedniej sesji stawkę wysokości 2.400,00 zł nie może być wyższa ta stawka 
od kwoty 2.396,41 zł w związku z tym proponujemy przyjąć taką poprawkę zmieniającą kwotę 
z 2.400,00 zł na kwotę 2.396,00 zł 

Pani Radna Maria Sławska - nie trzeba podejmować nowej uchwały? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - nie ponieważ pozostałe załączniki są dobre 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania?, proszę o stanowisko 
komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 7 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - przechodzimy do głosowania, kto z 
radnych jest za przyjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 7? kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/100/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/9()/2015 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 
października 2015 roku w sprawie określenia stawek w podatku od ś r o d k ó w 
transportowych 

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015. Proszę o dyskusję w temacie albo może 
wprowadzenie Panią Burmistrz albo Panią Skarbnik 

Pan i Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo w tym projekcie uchwały 
mimo. że jest dużo linijek ale tak ogólnie dotyczy wprowadzenia do budżetu dochodów 
wypracowanych przez nasze szkoły i później przeznaczenia tych środków na potrzeby jakie 
szkoła ma jak również wprowadzenia dodatkowej kwoty po stronie dochodów 193.307,00 zł 
jest to kwota która wpłynie do budżetu gminy z odzyskanego V A T - u, dlaczego taka kwota 
tego V A T - u powinno do nas wpłynąć ponad 638.000,00 zł niemniej jednak w naszym 
budżecie uchwalonym wcześniej przez Państwa na 2015 rok była już wprowadzona po stronie 
dochodów pewna kwota z tego VAT-u było to 400 parę tysięcy tego V A T - u ma wpłynąć 
więcej więc zwiększamy tutaj o tą różnicę. Te wydatki na wydatkach przeznaczamy te dochody 
przede wszystkim na środki z których opłacimy zagospodarowanie naszych śmieci. Na 
początku sesji, to co Pan Przewodniczący sygnalizował nasz system się nie bilansuje i 
zaplanowane kwoty są niewystarczające do opłacenia śmieci czyli zebrania i 
przetransportowania do zakładu i zagospodarowania przez ten zakład, dlatego musimy tutaj 
nasze dochody przeznaczyć na pokrycie kosztów związanych ze śmieciami. Co zasługuje na 
podkreślenie w tej uchwale to, to że wypracowane dochody i ten w p ł y w z odzyskanego V A T -
u poprawia wynik naszego budżetu i zmniejsza się deficyt i to tak w największym skrócie 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę o pytania, uwagi to 
prosimy o stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek Przewodn iczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 8 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jeżeli nie ma głosów w dyskusji a widzę 
że nie ma przechodzimy do głosowania projektu uchwały na druku nr 8, kto z Radnych jest za 
przejęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 8, kto jest za? 

W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
W s t r z y m a ł o się - 0 
Przewodniczący Rady Mie j sk ie j - uchw ała została podjęta 

Uchwała Nr XII/101/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - konsekwencją tej uchwały jest projekt 
następnej uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na 
lata 2015 - 2022 Pani Skarbnik, czy ten V A T poprawia nam wskaźniki, czy tylko maleje 
zadłużenie? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy - poprawiają wskaźniki, bo dochody są większe i 
nie ma wydatków 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ale to są bieżące, a że pozwala ją te dochody 
spłacić kredyty dzięki temu 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy - tak 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - bo to przełożenie przecież jest w 
konsekwencji dalej 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to zależy co z tych dochodów robimy 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - pytam o wskaźniki o tych wskaźnikach, 
bo są bardzo złe, ale to nas nie dotyczy, czy są uwagi do projektu tej uchwały, jeżeli nie ma to 
proszę o stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 9 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - jeżeli nie ma głosu w dyskusji, kto z 
Radnych jest za przyjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 9, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 5 
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Przeciw - O 
W s t r z y m a ł o się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr X I I / l 02/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 listopada 2015 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2015-2022 

(uchwała stanow i załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przed punktem odpowiedzi na wnioski i 
zapytania Radnych ogłaszam 15 minut przerwy 

- 15 minut przerwy -

(po przerwie na salę obrad nie powrócili Pan Radny Łukasz Nowacki oraz Pan Radny Jan 
Szymko) 

6.Odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - odpowiedzi na wnioski i interpelacje 
zadane na dzisiejszej sesji, może na poprzedniej, proszę Pani Burmistrz, bo na poprzedniej sesji 
interpelacje przyjmowała Pani Sekretarz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna -

1. tak jak mówiłam lampy oświetlenia hybrydowego. Jest to koszt rzędu sama 
lampa zakup i montaż to jest 19.000,00 zł z haczykiem. Do tego musi być 
dokumentacja projektowa, pozwolenia na budowę nie musi być, ale musi być 
zgłoszenie. M y mamy taką bazę jakby ewidencję, gdzie jest taka potrzeba, jeśli 
się pojawią środki zewnętrzne na ten cel to na pewno będziemy aplikować po 
pieniądze zewnętrzne na zrealizowanie tych naszych potrzeb na terenie całej 
gminy 

2. Jeśli chodzi o informację dla Sołtysów jak należy po znowelizowanych 
przepisach obsługiwać temat odrobki tych godzin, to przygotujemy coś takiego 
i zrobimy takie spotkanie 

3. Przy ulicy Runowskiej ten bałagan temat niełatwy my żeśmy monitowali, pisma 
żeśmy wysyłali i będziemy do tego dążyć do skutku 

4. Wybóje na drogach kiedy termin remontów myślałam, że się uda w tym sezonie 
jeszcze przed świętami listopadowymi przed Wszystkimi Świętymi, ale niestety 
nie udało się. Będzie musiała poczekać do przyszłorocznej akcji remontowej 

5. Poproszę, żeby Pani Sekretarz omówiła decyzje, jeżeli chodzi o wycinkę drzew 
w różnych terenach naszej gminy 

6. Natomiast, jeżeli chodzi o obwodnicę etap I I to mamy informację, że niestety w 
planach inwestycyjnych na najbliższy rok nie są objęte, ale wiemy kto o tym 
decyduje. Będziemy starali się poruszyć ten temat i spowodować, żeby w 
międzyczasie był do tych planów ujęty, tym bardziej, że tak jak Państwo z 
mediów słyszycie jeśli chodzi o infrastrukturę drogową, to województwo 
zachodniopomorskie było opuszczone w tym temacie i teraz będą środki na 
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wzbogacenie tej infrastruktury drogowej. M a m nadzieję, że tutaj uzna ją nasze 
prośby o ujęcie w planach inwestycyjnych etapu I I naszej obwodnicy 

7. stacja PKP Wiewiecko brak oświetlenia temat od razu chciałam zrealizować. 
Pracownik zadzwonił ustalił, że było naprawiane faktycznie, był chyba 
jednodniowy brak takiego oświetlenia. Trudno powiedzieć, czy na dzień 
dzisiejszy dalej brakuje, czy jest wszystko w porządku, bo ekipa naprawiała i 
nie wiem, z którego czasookresu Pan Radny ma tą informację? 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - przed chwilą rozmawiałem z Panią Kasią, będzie wyjaśnione 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - czyli wyjaśnione i będzie realizowane 

1. zakręt przy Kowalach, to musimy sprawdzić 

- zbite lustro w Trzebawiu przy drodze powiatowej, to też przekażemy zgodnie z 
kompetencjami będziemy monitować 

- natomiast sprawy drzew, czy to podkrzesania, czy usunięcia, to bym chciała żeby Pani 
Sekretarz udzieliła odpowiedzi, ponieważ zebrała informacje ze stanowisk 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy-

1. w sprawie drzew na cmentarzu w Sielsku wniosek został złożony na początku 
października do Starostwa. Z uwagi na to, że to jest na naszym terenie to zgodę na 
wycinkę drzew wydaje Starostwo. Dzisiaj dopiero odbyła się wiz ja z udziałem 
Starostwa i teraz czekamy na to, kiedy dostaniemy decyzję zezwalającą na 
usunięcie. 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - kiedy w październiku? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - chyba 12 października został złożony wniosek 

1. j eżeli chodzi o cmentarze pój dzie zlecenie i to j u ż mamy wpisane w nowej umowie, 
bo był przetarg na dalsze administrowanie cmentarzami. Była jedna oferta, dalej 
będzie administrował cmentarzami Z U K jest to już wpisane ewidentnie w umowie, 
że m a j ą dokonywać cyklicznych przeglądów i występować z wnioskiem o 
podkrzesywanie nie muszą, ale o wycinkę do nas, czy do Starostwa. Na ten czas 
jeszcze na grudzień też to do nich wyślemy, żeby taki przegląd został przez nich 
dokonany. 

Ten zakręt Pani Sołtys doprecyzowany jest z Kasią, M a g d ą rozmawiałyście tak? 

Pani Teresa Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - tak 

1. Dęby przy posesji poszło też pismo 18 lipca do Agencji. W międzyczasie zmienił 
się pracownik, który za to odpowiada tak już ustaliły m i dziewczyny. Zaraz pójdzie 
ponaglenie tam chodziło o podkrzesywanie? 

Pani Teresa Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - o ścięcie 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - tak, to już wszystkie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję jeszcze Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - j a bym jeszcze chciała dodać odnośnie sprawy z wycinką drzew. 
Niezrozumiałym dla mnie jest podejście organu, do którego zwracamy się o wydanie takowej 
decyzji. Na przykładzie tutaj ostatnich wydarzeń powiem złożyliśmy we wrześniu 1 4 - 1 6 
wrzesień składaliśmy 4 wnioski na wycinkę drzewa: świerk na cmentarzu w Cieszynie, l ipy 

Strona 22 z 30 



przy parkingu tu przy Urzędzie, ponieważ się obłamują gałęzie i przy większych 
nieporywistych wiatrach po prostu spadają gałęzie na samochody zaparkowane, czy 
mieszkańców' załatwiających sprawy w Urzędzie czy też pracowników. W parku mieliśmy 10 
drzew różnego rodzaj u suchych, gdzie są widoczne pęknięcia, niebezpiecznie pochylone i przy 
przystanku autobusowym przy Gimnazjum, tam gdzie dzieci wysiadają uczęszczające do 
Gimnazjum, czy do Szkoły Podstawowej. Mimo, że 14 i 16 września te nasze wnioski z 
dokumentacją, czyli ze zdjęciami załączonymi trafiły do Starostwa. Starostwo dopiero po 
miesiącu czasu przeprowadziło wizję w terenie, czyli oględziny, miały one miejsce 16 
października. Na tych oględzinach potwierdzili, że jest niebezpieczeństwo, że zagrożenie dla 
mienia i ludzi niemniej jednak z wydaniem decyzji zwlekali kolejny miesiąc, a nawet dłużej 
niż miesiąc. Decyzje zezwalające na wycinkę tych drzew otrzymaliśmy dopiero 15 listopada, 
gdzie to wszystko jest potwierdzone, że faktycznie jest niebezpieczeństwo. Zagrożenie dla ludzi 
i mienia i z tego też powodu zostaliśmy zwolnieni z opłat za tą wycinkę, i również nie 
zobowiązano nas w zamian do żadnych zasadzeń. Właśnie stwierdzono, że zagrażają 
bezpieczeństwu ludzi i imienia i my niestety dalej nie możemy ich wyciąć teraz, bo jeszcze 
czekamy na uprawomocnienie się tej decyzji, a pogoda jest taka jaką Państwo widzicie, W 
międzyczasie już jedno drzewo się powaliło w parku uszkadzając ogrodzenie szkoły. N a 
szczęście nic nikomu się nie stało, kolejne dwa, które były objęte wnioskiem, naszą prośbą o 
wydanie nam pozwolenia na ich usunięcie zostały przewalone, korzenie m a j ą na wierzchu. W 
parku jest dużo drzew, więc się oparły o inne, o pozostałe drzewa teren jest tylko ogrodzony 
taśmą, i oby się nikomu nic nie stało 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, może są jeszcze 
pytania jeszcze na odpowiedzi, interpelacje, zapytania? nie widzę. Zamykam punkt 6 
odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych oraz na interpelacje zagłoszone na poprzednich 
sesjach 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - to w większości to się potwierdzaj ą te same 
spotkania, bo razem z Burmistrz żeśmy uczestniczyli we Mszy św. za ojczyznę za odzyskanie 
Niepodległości i złożenie kwiatów pod obeliskiem, to było to na zdjęciach. Brałem udział we 
wszystkich szkołach, w tych akademiach poświęconych odzyskaniu Niepodległości co roku to 
potwierdzam, że ta młodzież jest coraz bardziej dojrzała, bardziej przygotowana widać prace 
nauczycieli oprócz nauczycieli to ta młodzież się udziela. Te występy to są takie profesjonalne 
i to wygląda na bardzo ładną lekcję historii naszej Niepodległości i to się pociesza, że to w 
szkołach się uczy. Przy jmowałem mieszkańców z różnymi potrzebami, to oświetlenie w 
Wiewiecku, co wspomniał Radny. To oświetlenie to jest szerszy zakres nie chodziło tylko 
oświetlenie stacji, bo to oświetlenie poza awariami funkcjonuje, ale za to odpowiada kolej, ale 
im chodziło o oświetlenie drogi. Pani Burmistrz oświetlenie drogi na Wiewiecku od zakrętu od 
Pani Guni do Wiewiecka do przystanku, gdzie skręca się na Stare Wiewiecko. Ze stacji 
mieszkańcy chodzą w ciemnicy razem z dzikami, tych dzików jest teraz bardzo dużo i 
mieszkaniec długo to referował, bo ja myślałam, że tylko chodzi o stacje, A te lampy w 
Runowie, w Kąkolewicach to zrobiły taką furorę, że nie ma co się dziwić, że mieszkańcy j eżdżą 
podglądają, i też by chcieli mieć, Czasami dwie lampy gdzieś załatwią, rozwiążą temat na 
końcu kiedyś to my rozwiązywaliśmy inaczej j edną lampę na Ginawie różnie się z Energetyką 
dogadywało, że jakoś tam żeśmy sobie poradzili, lampy szło z Tymoszczukiem dograć i 
zamontować. W tej chwil i ten odcinek na Wiewiecku Ś.P. tam Pani prosiła na zakręcie w tej 
chwil i to jest bez zasilania eklektycznego można powiedzieć to można rozważać inne 
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rozwiązania, ale to dotyczy dłuższego odcinka. To mówię postawimy ze dwie, cztery lampy 
nie Panie to chodzi całą drogę, byłem trochę zdziwiony, bo takie rzeczy zapadają na zebraniach 
wiejskich. Zapraszałem mieszkańców to trzeba jednak się spotykać j a to przy jmuję, ale musi 
mieć Pan tą świadomość, że to nie będzie od ręki zrobione. To byłem tak wzrokiem skarcony, 
że jak sesja będzie to ja sprawdzę, czy Pan zgłosił czy nie, bo to ma być. Bo to w Runowie jest 
zrobione i jeszcze tam gdzieś do l a s u j ą mówię nie do lasu do cmentarza, ale to był taki temat 
pocieszający ludzie oglądają, bo faktycznie te lampy zrobiły furorę. Ale tam temat wyszedł 
inny my nie mamy wody trochę mnie to zdziwiło bo wiem, że mieszkańcy tam mieszkają nie 
pierwszy rok. Mieszkali tam od po wojnie i do tej pory sobie radzili, ale mówił, że to jest X X I 
wiek i my chcemy wodociąg. Na przyszłość, bo ja mówię to tak spokojnie w Runowie te lampy 
powstawały też chyba z 5 łat żeśmy szukali pieniędzy, żeby je postawić, wodociąg na 
Wiewiecku na tym Starym Wiewiecku założonym tutaj od hydro do byłego Sołtysa do Lenika, 
to kiedy założyliśmy z 8 lat temu i to z własnych pieniędzy, bo nie dostaliśmy żadnych 
pieniędzy pomocowych, bo za mała ilość mieszkańców na metrze, czy kilometrze. Tak to było 
zrobione, ale w tej chwil i wyszedł temat Pani Burmistrz, bo to są ciekawsze tematy i bardzo 
drogie budżet będzie, ale j a próbowałem wytłumaczyć, że się nie da tak, że się zaplanuje i 
będzie tak w tym duchu. W tym duchu temat lamp wyszedł od Radnego Szymki, Radni w 
terenie wiedzą jakie by były potrzeby, ale to jest temat pod dyskusję na przyszłe czasy. Chodnik 
w Ginawie m ó w i ę przecież tyle razy mnie widujecie Panie tu i tak będziemy wiercić, kiedy to 
będzie to na spokojnie, ale w tych tematach próbują nachodzić i o tym mówić. Wpłynęły też do 
biura Rady Miejskiej pisma, co mówiłem, że żeśmy nie miel i od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego z Drawska Pomorskiego żadnej informacji o oświadczeniach majątkowych. 
Otrzymaliśmy 2 listopada, ale pismo jest z 28 października, czyli zgodnie tam z ustawą ten 
Urząd Skarbowy dokonując analizy oświadczeń mają tkowych w terminie do 30 października 
każdego roku przedstawia Radzie Miejskiej informację o: osobach, które nie złożyły 
oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie o nieprawidłowościach stwierdzonych w 
analizowanych oświadczeniach mają tkowych wraz z ich opisem i wykazem osób, które 
nieprawidłowo złożyły oświadczenia w działaniach podjętych w związku z 
nieprawidłowościami .stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach majątkowych. W 
niniejszej analizie Naczelnika Urzędu Skarbowego w Drawsku Pomorskim przedstawia 
informację o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 
m a j ą t k o w y c h Radnych Rady Miejskiej w Węgorzynie, które zostały omówione poniżej . 
Wpłynęły 42 oświadczenia mają tkowe Radnych Rady Miejskiej w Węgorzynie 12 oświadczeń 
m a j ą t k o w y c h złożonych na dwa miesiące przed upływem kadencji radnego, 15 oświadczeń 
m a j ą t k o w y c h złożonych w związku ze ślubowaniem na radnego, 15 oświadczeń mają tkowych 
złożonych według na stan 31 grudnia 2014 roku. Wszystkie oświadczenia mają tkowe Radnych 
Rady Miejskiej w Węgorzynie zostały złożone w wymaganym terminie. Dokonano analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych polegających na porównaniu do analizowanych 
oświadczeń z załączonych kopii zeznań o wysokości osiągniętych dochodów PIT - y z treścią 
oświadczeń mają tkowych złożonych w latach wcześniejszych. W wyniku analizy oświadczeń 
mają tkowych i w porównaniu ich z oświadczeniami z lat ubiegłych, wcześniejsze Naczelnik 
Urzędu Skarbowego w Drawsku Pomorskim stwierdza, iż oświadczenia mają tkowe zostały 
wypełnione dokładniej w stosunku do lat poprzednich jedynie w dwóch przypadkach 
stwierdzono drobne nieprawidłowości, drobne związane z naszą dietą. Radni otrzymali te 
informacje, kogo dotyczą tylko dwa. W pozostałych oświadczeniach majątkowych nie 
stwierdzono nieprawidłowości w ich wypełnieniu. W związku ze stwierdzonym faktem 
stwierdzone nieprawidłowości miały charakter formalny Naczelnik Urzędu Skarbowego w 
Drawsku Pomorskim nie występował do Dyrektora Urzędu Kontroli z wnioskiem o kontrolę 
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złożonych oświadczeń to mówię, że nie złożył żadnych, bo do tej pory zawsze się trafiało, że 
kogoś zawsze na tapetę z Radnych byliśmy brani, kto był brany, to wie. Wpłynął temat pilny 
od Prezesa Sądu Okręgowego w Szczecinie w temacie wyborów uzupełniających ławników na 
kadencję 2016 - 2019 do Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim w możliwie 
najszybszym terminie. Mamy wybrać jednego ławnika do orzekania do Sądu Pracy. Nie ma do 
dzisiaj i Prezes Sądu zgłasza, że powinniśmy jak najszybciej przysiąść i kogoś zgłosić. 
Wpłynęło też pismo Pani Burmistrz już też tam zajęła stanowisko, ale to też jest do Radnych 
Rady Miejskiej Pani Bogusławy Knobloch to podanie dotyczy: zwracam się z prośbą o 
dofinansowanie moich potrzeb w utrzymaniu mojego gospodarstwa domowego w bardzo 
ważnych dla mnie i moje rodziny sprawach. W niżej wymienionym zakresie a mianowicie w 
zaopatrzenie w wodę pitną, w doprowadzeniu drogi dojazdowej do mojej posesji do stanu 
możliwości przejścia chociaż pieszo do szosy, bo już o dojeździe pojazdem nie ma mowy. 
Odnośnie pierwszej prośby nie trzeba chyba wiele wyjaśniać, ale nie podłączono nas 
Wiewiecko nr ... do wodociągu i nie mamy wody. W wodę muszę się zaopatrywać od dalekiego 
sąsiada Pana .... dzięki dobrej wol i nosząc wodę w butelkach 5 1. A trudności z donoszeniem 
wody wiążą się również z bezpośrednim złym stanem wręcz fatalnie wymienionej drogi, nie 
wiem czy całe to czytać. Sprowadza się do tego, dlatego proszę o skromną dotację lub 
rekompensatę kosztów. Woda kosztuje, utrzymanie jako takiego przejścia tą drogą też, paliwa, 
sprzęt, robocizna. Mam skromną emeryturę i nie stać mnie na utrzymanie domu, remontu, 
budynków gospodarczych, obejścia, drogi, studni sumiennie są i były płacone podatki a 
pomocy żadnej ciężko jest w takich warunkach żyć i właściwie funkcjonować. Trudności 
dojazdowe ciężko jest z zaopatrzeniem z miasta, chleb, żywność itp. woda bardzo proszę o 
wyrozumiałość i pomoc. Wiem, że tam Pani Burmistrz ustosunkowała się do tej prośby czy jak 
to nazwał. Rozmawiałem dzisiaj z Panią Jagiełka jak jej pomóc i Pani Jagiełka szuka jakiejś 
możliwości pomocy tej rodzinie. Część Radnych zna, ta Pani mieszka w lesie daleka za osadą 
na Wiewiecku tam jest około 1.200 m i robienie wodociągu w tamtym okresie do Węgorzyna 
to był inny kierunek wody, ale tam jest tak małe zużycie wody i zanim ta woda dopłynie do 
gospodarstwa to ona w tych rurach zakiśnie. Ci ludzie mieszkają tam od ćwierć wieków, od 
pokolenia tam było gospodarstwo rolne tam jest ziemia jest studnia przydomowa to jest woda 
powierzchniowa różnie tam jest dojazd trudny. Jest ciężki problem, kto tam był z wizytą Pani 
Burmistrz zna temat i to jest kolejny temat Ci ludzie się starzeją i m a j ą potrzeby, dlatego temat 
Ośrodka Pomocy Społecznej byłby najbardziej na miejscu. Z tych trudniejszych tematów 
wpłynęła skarga na Panią Burmistrz. Pani Burmistrz zna chyba ten temat od Państwa Dariusz i 
Honorata Nowak oni napisali do Wojewody Zachodniopomorskiego, ale Wojewoda napisał tak 
uzasadnienie, że 2 listopada wpłynęło do Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego 
pismo Państwa N o w a k ó w mające znamiona skargi na działania Burmistrza Węgorzyna w 
sprawie art. 229 pkt 3 kodeksu postępowania administracyjnego. Jeżeli przepisy szczególne nie 
określają innych organów właściwych do rozpatrzenia skargi, organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności burmistrza jest Rada Gminy. Wobec 
powyższego przekazuję tą skargę do Rady Miejskiej. Ja tą skargę przekazałem do Komis j i 
Rewizyjnej, żeby tym się zajęła a Państwo Nowakowie piszą, że zwracają się do Wojewody 
zajmie się sprawą naszego nowo wybudowanego budynku do kanalizacji miejskiej w 
Węgorzynie przy ulicy Drawskiej. Od początku Urząd Miejski utrudnia nam to włączenie się 
do kanalizacji chociaż posiadamy decyzję o warunkach zabudowy. W tej decyzji mamy 
wyłącznie tylko włączenie się do kanalizacji miejskiej i tak chcemy, gmina zaproponowała nam 
wybudowanie szamba indywidualnego na naszej posesji przez zgłoszenie do Starosty. Jest to 
nieprawdą, bo wtedy musielibyśmy zmienić warunki zabudowy wiąże się to z ponownymi 
kosztami. M y ponieśliśmy już koszty w Goleniowie w wodociągach na podłączenie do sieci 
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miejskiej. Gmina twierdzi, że inwestycja kanalizacji przy ul . Drawskiej nie jest dla nas 
niedostępna obecnie a my wiemy, że została ukończona w roku 2013 i poszły na to środki z 
unii europejskiej. Prosimy o wyjaśnienie tej kwestii, bo my nie wiemy co robić chyba trzeba 
sprawdzić kto ma rację. Proszę o szybkie wyjaśnienie, bo bardzo zależy nam na czasie i 
wprowadzenie się do naszego domu. Taki problem m a j ą też osoby, które budują się w tym 
samym terenie. Załączamy wszystkie dokumenty pisma ksera naszej sprawy, oraz pismo, że 
m a j ą takie problemy nasi sąsiedzi ten problem to oni już też przychodzą na dyżury Pani 
Burmistrz temat zna temat wodociągu tej nieszczęsnej aglomeracji. To na tej sali to 
przerabialiśmy tyle razy komisja musi się za jąć tym problemem to wpłynęło do Rady pewnie 
na kolejnej sesji będziemy mieli jakieś wyjaśnienia Pani Burmistrz nie wiem czy teraz? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - j a mogę tylko teraz powiedzieć, że Ci 
Państwo zwracali się do gminy o to przyłączenie jest korespondencja wyjaśnia jąca dlaczego 
nie m o ż n a tego dokonać Ci Państwo nie chcą nam wierzyć skoro zwrócili się do Wojewody o 
wyjaśnienie kto ma rację skoro została wybudowana. Nie chcą przy jąć naszych tłumaczeń, że 
jest wybudowana, ale z wieloma nieprawidłowościami, które należy usunąć i o to chyba chodzi. 
Decyzje m a j ą tak jak napisali na podłączenie do miejskiej sieci, ponieważ o takie przyłącze 
występowali i w tej chwili w naszych pismach w naszych odpowiedziach jest podpowiedź, żeby 
wystąpili o zmianę tej decyzji żeby wybudować to szambo do czasu kiedy uda się nam poprawić 
i uruchomić wiem, czy nie chcą wierzyć nam i dlatego piszą dalej, czy myślą, że m o ż n a byłoby 
to w inny sposób zrobić 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - bo w spotkaniach na dyżurach to brzmi 

tak, bo jakby tamta Pani była to by to wszystko funkcjonowało to j u ż byśmy ścieki puścili. 

Pewnie w taki bubel byśmy puścili tylko później byśmy remontowali i przepychali, tak to 

potraktowałem 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ale, to tym bardziej, po pierwszej naszej 
informacji, że nie wiemy kiedy i sprawy toczą się w Sądach m o ż n a było zaoszczędzić czasu i 
złożyć wniosek o zmianę decyzji dopisując tam szambo tzn. koszty jakieś na pewno by były 
tylko teraz co jest większym kosztem aczkolwiek wnioskodawca w pismach nie podnosił 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - mieszkańcy m a j ą problem, bo mieszkańcy 
wybudowali się, my też obiecywaliśmy, że podłączymy ich i nie m o ż e m y ich podłączyć 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - nikt nie przewidywał, że budowana sieć nie 
będzie możl iwa do odbioru. N i k t tego nie chciał ani nie przewidywał w najgorszych 
scenariuszach 5 lat bujać się z inwestycją to jest nieporozumienie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - i temat, który był na poprzedniej sesji 29 
października mieliśmy spotkać się na terenie Pana Tadeusza Safaryna do takiego spotkania 
doszło 10 listopada. Uczestniczyli Pani Burmistrz, Przewodniczący Rady, Radna Kamińska, 
Pan Bogusław Szyłowicz Radny, Radny Szymko, Pan Tadeusz Safaryn i pracownik Urzędu 
biura Mariola Franczuk. Pan Przewodniczący odczytał protokół ze spotkania 
(protokół stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

Podpisy wszystkich obecnych, Pan Tadeusz do dnia dzisiejszego odmówił podpisania tego 
protokołu. Chce zabrać głos w temacie i taka notatkę wpiszę, że odmówił Pan podpisania 
protokołu, takie prawo Pan ma. Poprosiłem, żeby wniósł Pan uwagi do protokołu, no to pewnie 
wniesie teraz do protokołu z sesji 
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Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - ten protokół to w ogółe jest bezzasadny. Znają 
dokładnie nie? 14 lat temu, swojej posesji nie można zagrodzić to ja nie wiem jak długo osoba, 
która jest tutaj osobą zamożną, zna prawo, a jest na drodze potrójnego przestępstwa. Karpowicz 
robiła, to co ta Pani kazała to jest do dnia dzisiejszego 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - panie Tadeuszu proszę nie używać 
nazwisk, bo to jest nagrywane wszystko 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - bardzo dobrze, że jest nagrywane, skoro nie 
jest z Gminy to niech Pan napisze pismo i po wszystkim. Stan faktyczny zgadza się? proszę 
bardzo zrobimy to na wtorek, jest 7 nowych Radnych, 1 tylko był. Starsi już wiedzą, stan 
faktyczny ja bym bardzo prosił pani Burmistrz nie będę już tego wszystkiego nagłaśniał i tak 
musi być stanowisko rządowe zajęte, bo było. Było Pani wie o tym. Ci co wyzwali mnie od 
wieśniaków. Pani pamięta za tych czasów. Pani była wtedy Przewodniczącą, Pani wszystko 
mogła zrobić, ale robicie to Państwo, co każą a to jest łatwa i prosta sprawa. Sąd jest 
największym przestępcą w tej sprawie. Prawo cywilne tu musi być, 14 lat nie potraficie prostej 
sprawy załatwić. Niech Pan napisze, że to nie jest w kompetencji Gminy, a ja Panu udowodnię, 
że jest 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - panie Tadeuszu tu publicznie Panu mówię, 

proszę nie używać słów, że robimy coś, co zamożni ludzie każą. Ja sobie nie życzę takich 

wypowiedzi, żeby Pan sugerował, że ja coś robię pod czyjeś konto 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - nie no oczywiście, że Pan robi 

Pan Jan Mazuro Pr z e w o dn iczą cy Rady Miejskiej - ya robię to, co możemy zrobić jako Radni, 
i nie zamierzam 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - to we wtorek zrobimy o 15:00 spotkanie 7 
nowych 

Pan Radny Zbigniew Białek - ale po co ? 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - jak to po co, stan faktyczny musi się zgadzać 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze proszę Radny 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - Szanowny Panie. M o i m zdaniem sprawa jest zamknięta, ja 
jako nowy Radny Pan mówił, że nowi Radni nie byl i obecni na wizjach ja byłej na wiz j i i dla 
mnie sprawa jest prosta. Jest to prywatna sprawa między Panem, jako właścicielem 
nieruchomości, a właścicielem drugiej nieruchomości. Urząd Miasta tu nie jest żadną stroną i 
nic Pan nie wskóra poprzez przychodzenie na sesję i zakłócanie obrad Rady Miasta. Także jak 
to zostało przeczytane przed chwilą przez Pana Przewodniczącego w protokole po wiz j i 
lokalnej. Pan ma szanse, może Pan, a jak Pan nie chce, to nie musi powołać geodetę, proszę 
podać Panu Przewodniczącemu datę, godzinę spotkania. Przedstawiciele Rady Miasta mogą w 
tym uczestniczyć, podpiszemy protokół i wtedy sprawa jest zamknięta. Inaczej, to Pan nic nie 
załatwi. To tyle chciałem powiedzieć. 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej- Pani Burmistrz chciała zabrać głos, proszę 
Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - j a mam tylko pytanie do Pana Safaryna, 

dlaczego Pan nie chce podpisać protokołu. Z czym Pan się w tym protokole nie zgadza? 

Protokół był spisany na podstawie tego, co wówczas na tym spotkaniu było powiedziane, i co 
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było pokazane. Więc Pan dalej mówi, że Pan się z tym nie zgadza nie podpisując, ale z czym 
się Pan nie zgadza?. Na Pana prośbę zostało zorganizowane, na Pana prośbę tutaj było 
wprowadzenie do tematu. Później z Panem przetransportowaliśmy się w teren. W terenie Pan 
pokazywał i to wszystko jest spisane. Więc, dlaczego Pan nie chce podpisać tego, co jest w 
protokole?. Z tego dnia co było powiedziane, zobaczone, pokazane nie podpisując Pan będzie 
dalej na kolejnych spotkaniach mówił, że właśnie tego dnia coś było nie tak, ale co?. Przecież 
to jest tylko protokół z bieżącej wiz j i . Proszę się odnieść, co w tym protokole jest niezgodne z 
tym co wtedy się wydarzyło? 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - jest nie tak, stan faktyczny tam jest. Ż ą d a m 

stron i Pani t u ma ten dokument, tu się płaci podatki tu wszystko jest dobrze. Sądu proszę nie 

ruszać, bo Pani 30 września sprawa trafiła do Sądu. Ten Sędzia, to się do największego 

przestępstwa dopuścił wyrok wydał dla nas, nie tylko w tym samorządzie, to jest wstyd 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna ~ Panie Tadeuszu, żądał Pan spotkania 10 
listopada odbyło się spotkanie. 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to miała Pani Karpowicz zrobić 14 lat temu 
i nie zrobiła i wszystko na ten temat 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - czy to jest tutaj w gestii gminy Pan się 
przekona, czy jest to jest obręb miasta każdy Radny powinien być zainteresowany, po co nam 
tutaj jakiś Burmistrz czy Pan 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - wszelkie spotkania nasze czy na dyżurze 
czy na sesji nie wnoszą nic nowego dla nas Radnych. Ja praktycznie na tym etapie się nie będę 
tą sprawą za jmował. Mogę tylko pojechać w teren zobaczyć a Pan mówi, że Pan proste 
rozwiązania ma proszę z nich korzystać 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - było proste rozwiązanie, niech Pan znajdzie 
jakieś pismo prawne, że ja nie mogę swoich punktów odkopać 

Pan Radny Zbigniew Białek - ale j a też wiem gdzie jest moja granica 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - niech Pan posłucha, ale pisze główny geodeta 
kraju, że odległość takajestto czego się zrobiło 15 metrów te betony są wie lk im przestępstwem 
są rurki i m a j ą być odkopane 

Pan Radny Zbigniew Białek- jak Pan ma racje przyjdzie geodeta wymierzy Panu i będzie Pan 
miał racje 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - musi być zajęte stanowisko rządowe było? 

Pan Radny Zbigniew Białek - my jako Radni w ogóle nie powinniśmy się za jmować takimi 
sprawami 

Pan Tedeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - jeżeli nie jest to proszę m i napisać, że to nie 
jest w gestii gminy i po wszystkim 

Pan Radny Zbigniew Białek - Panie Przewodniczący tak jak Pan chce, że to nie jest w gestii 
naszej 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Radny chyba chce wniosek postawić 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - Panie Przewodniczący wnioskuje o zakończenie tej dyskusji 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję jest wniosek formalny o 
zamknięcie dyskusji czy jest wniosek przeciwny? Nie ma, kto jest za wnioskiem? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych 
głosowało: 
Za - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek został przyjęty 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - skończyliśmy ten punkt spotkania, ale 
jeszcze w wolnych wnioskach i komunikatach, to proszę 

Pani Radna Maria Sławska - jak Państwo wiecie Runowo jest kolejarską miejscowością w 
sobotę 28 o godz. 18:00 dzieci przygotowały coś o kolejarzach tak na wesoło zapraszamy na 
godz. 18:00 słodki poczęstunek Pani Burmistrz, jeżeli będzie miała Pani czas proszę dzieci 
wziąć Marysię też ze sobą, ale zapraszam Państwa na godz. 18:00 zapraszam będzie wesoło 
dzieciaki zrobiły to tak żartobliwie o kolejarzach zapraszam 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - nie wiem czy zdążę bo będę u Wojewody 
odbierać nagrodę 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radni usłyszeli Sołtysi też 
koleżankę sołtys trzeba też odwiedzić, W wolnych wnioskach to w Ginawie lustro jeszcze stoi 
jesteśmy zadowoleni bo myślę, że bezpieczeństwo się poprawiło, b o j a ze swojego wyj azdu na 
drogę to widzę, że to lustro spełnia swoją rolę bo widać czy jadą czy nie jadą bo światło w 
samochodach jest, jeszcze lustro jest całe i ten ruch się poprawił. Chcę powiedzieć, że na drodze 
20 od Ginawy w kierunku do lasu to ruch jest sterowany czasami przez inne zwierzęta, bo tam 
chodzą ostatnio były żubry to sobie na polu porobiłem zdjęcia, ale na drodze samochody stają, 
robią zdjęcia nie wiem co one tam znały ale ten poplon owsiany nie będzie, bo już orze i nie 
będzie miał paszy i chyba pójdzie sobie stamtąd. Zdarzyło się za Węgorzynkiem, że samochód 
się rozbił i połamał nogi żubra, żubr został odstrzelony, ale takie rzeczy się zdarzają. Mówię 
lustro jest fajnie, ale trzeba bezpieczeństwo zachować to Pani Burmistrz wolne wnioski i 
komunikaty 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - odnośnie informacji na temat grudniowych 
wydarzeń 5 grudnia mamy zabawę mikoła jkową V I edycję na hali bardzo serdecznie zapraszam 
wszystkich Państwa chętnych, bo tą zabawę my ją tworzyliśmy, my j ą przeprowadzał i śmy a 
potrzeba nam pomocników Świętego Mikołaja chociażby, żeby te kółka były okrągłe a nie 
kwadratowe do o garnięcia wszystkich dzieci z terenu całej gminy od 10:00 do 14:00. Za tydzień 
od Mikołajek 13 grudnia będą Złote Gody mamy tym razem 8 par zaczynają się uroczystą Mszą 
Świętą o 9:00 w kościele a później kolejne punkty uroczystości w auli gimnazjum. 119 grudnia 
w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim o godz. 12:00 będzie kolejne spotkanie 
wigil i jne, gdzie prośba tak jak co roku, żeby Państwo zaprosili mieszkańców' zgodnie z intencją, 
jeżeli potrzebne są dodatkowe informacje o tych mieszkańcach czy podopiecznych OPS - u to 
tutaj Anetka z nią należy się kontaktować w tym temacie. Temat jeszcze związany z Celowym 
Związkiem Gmin R - X X I , ale m i wystarczy Państwa opinia i wniosek z komisji, było to 
przedyskutowane wniosek był, że nie przygotowujemy dla mnie jest to sygnał do 
nieprzygotowywania żadnego projektu uchwały i odesłania informacji do Związku, że nie 
będziemy w t y m temacie podejmować uchwał ani zwalniających ani zmniejszających podatek 
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9.Zakończenie obrad 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jeszcze jakieś wolne wnioski i 
komunikaty? nie ma. Zamykam X I I sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 30 ponumerowanych stron, oraz 15 
załączników. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała : 

Wiołeta Początek 
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